

裘錦秋中學(屯門)家長教師會

Ju Ching Chu Secondary School(Tuen Mun) Parent-teacher Association

28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, N.T.,Hong Kong. Tel.: (852) 24611555 Fax: (852) 24646161

23-25/PTA014

家長講座暨親子運動體驗活動

2023-2025 年度 第二十屆(第二年度) 家長教師會委員會 敬啟者:

家長教師會主席: 周秀玲女士

第一副主席兼宣傳: 鍾海燕女士

第二副主席: 張錦添副校長

第三副主席兼總務: 劉美英女士

第四副主席兼康樂:

楊雅鈞女士 李靜儀主任

秘書:

張健莉女士 廖禧瀅老師

司庫:

梁婉兒女士 廖禧瀅老師

顧問:

陳月平校長

為幫助家長與孩子之間建立更有效的溝通,增進親子之間的情感聯繫。家教會將於2025年1月25日(星期六),舉辦家長講座及親子運動體驗活動。 誠邀各位家長一同參與。有興趣參與講座或親子運動體驗活動的家長,請於1 月20日前回覆本通告。

(1) 講座詳情如下:

講題:《我和我的子女》

講者:彭志宏醫生(仁安醫院整形及美容外科專科中心總監、 九龍樂善堂前主席暨常務總理及香港人道年獎得獎者)

內容:在新時代下的親子關係及家長與子女共處之法

時間:下午1:30 至 2:30

地點:禮堂 費用:免費

(2) 親子運動體驗活動詳情如下:

內容:認識飛盤運動基本投擲及傳接技巧,運用飛盤進行團隊遊戲, 反思及分享時間。

時間:第一場(下午3:00 至 4:00)及第二場(下午4:00 至 5:00)

地點:操場 / 禮堂

名額:每場約25人,分4組

費用:免費

如有查詢,請聯絡張錦添副校長或致電2461 1555 (代轉)與本人聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門) 第二十屆家長教師會主席

民务犯 謹的

(周秀玲)

二零二五年一月十三日

Parent Seminar and Parent-child Sports Experience activities

Dear Parents,

In order to help parents establish more effective communication with their children and enhance emotional connections between parents and children, the Parent-Teacher Association will hold a Parent Seminar and Parent-child Sports Experience activities on Saturday, January 25, 2025.

We sincerely invite all parents to participate. Parents interested in attending the Seminar or the Sports experience activities are requested to respond to this notice by January 20.

(1) The details of the Seminar are as follows:

Topics: "My Family"

Speaker: Dr Pang Chi Wang, Peter (Director, Plastic & Aesthetic Multidisciplinary Centre,

Director and the former chair of The Lok Sin Tong Benevolent Society Kowloon, the

Awardee of Hong Kong Humanity Award)

Content: Parent-child relationships in the new era and Ways for parents and children to spend time

together.

Time: 1:30 - 2:30 P.M.

Venue: School Hall Fee: Free of charge

(2) The details of the Sports Experience activities are as follows:

Content: Understanding the basic throwing and catching techniques of Frisbee, using frisbee for

team games, and time for reflection and sharing.

Time: 1st Session (3:00-4:00 P.M.) and 2nd Session (4:00-5:00 P.M.)

Venue: Open playground / School Hall

Quota: 25 participants per game divided into 4 groups

Fee: Free of charge

Should you have any enquiries, please contact Vice-Principal Mr. Cheung Kam Tim or me on 2461 1555 (extension).

Yours faithfully,

Zhou Xiuling

Chairperson

Parent-teacher Association

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)